
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 10. juni 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1039
Vil ministeren kommentere artiklen »Veterantoge udsat for hærværk – igen: ”Det er det 
samme, der sker hele tiden”«, bragt på tv2lorry.dk den 17. maj 2022, vil ministeren på 
baggrund af weekendens hærværk i uge 19, der er begået imod veterantoge omkring 
Græsted Station, redegøre for, hvordan gentagen ligeartet kriminalitet det samme sted 
kan forekomme, uden at politiet opklarer sagerne, når den fhv. justitsminister Nick Hæk
kerup tidligere på året i forbindelse med tidligere episoder har udtalt følgende: "Det 
forarger mig som justitsminister at læse om det meningsløse hærværk”, og vil ministeren 
redegøre for hvad ministeren konkret vil gøre for at forhindre yderligere hærværk mod 
foreningen, så der ikke opstår en retstilstand for veteranforeningen af fredløshed i sam
fundet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Morten Dahlin
formand
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